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e

Speerpunt Status

1 Bestuur en dienstverlening
burgemeester D

r

u

t

e

n

We reageren binnen twee werkdagen op vragen van inwoners. Het college heeft inmiddels besloten om de klantsignalen continue te monitoren 

en de dienstverlening het hele jaar door te verbeteren. Bij de behandeling van de begroting 2025 vragen we u een integrale afweging te maken om 

hiervoor middelen beschikbaar te stellen. Verder verbeteren we onze dienstverlening door 10 projecten uit te voeren vanuit de agenda 

dienstverlening. We ontwikkelen gedrag en vaardigheden van de medewerkers door trainingen aan te bieden via de WDW Academie. Ook brengen 

we onze leidende principes regelmatig onder de aandacht. Een van deze principes is ‘U krijgt binnen 2 dagen antwoord op uw vraag’. Ook 

digitaliseren we onze dienstverlening steeds verder door de mogelijkheid te bieden om digitaal aanvragen in te dienen. Het participatiekader 

ronden we op korte termijn af en het digitale participatie platform is gekocht. Hiermee werken we op korte termijn nog beter samen met onze 

inwoners en ondernemers. Uit onderzoek van klantcontactbeheerder Pricon blijkt dat Gelderse gemeenten zich aanzienlijk hebben verbeterd in het 

tijdig beantwoorden van vragen per e-mail, maar presteren nog steeds onder het landelijke gemiddelde. Gemeente Druten voldoet aan de 

landelijke richtlijn en presteert hiermee bovengemiddeld.
burgemeester D

r

u

t

e

n

Iedere twee jaar vragen we inwoners naar hun mening over de kwaliteit van onze dienstverlening, zodat deze blijft aansluiten bij wat inwoners 

verwachten. De Inwoners- en Ondernemerspeiling is in 2022 en 2024 uitgevoerd. We verwachten u over de resultaten van het meest recente 

onderzoek in Q4 2024 te informeren.

burgemeester D

r

u

t

e

n

We blijven werken aan een goede vertrouwensrelatie tussen inwoners en de gemeente. Afspraak is afspraak is ons uitgangspunt. Vanuit de 

Agenda Dienstverlening werken we met de vijf dienstverleningsprincipes van de WDW. Deze principes brengen we regelmatig onder de aandacht 

van de WDW medewerkers en ontwikkelen gedrag en vaardigheden door trainingen aan te bieden via de WDW academie. Daarnaast zetten we in 

op co-creatie en accounthouderschap.

burgemeester D

r

u

t

e

n

Elke wethouder wordt ook kernenwethouder en is aanspreekpunt voor een dorp in onze gemeente. Zo horen en weten we nog beter wat er 

leeft. Elke kern van gemeente Druten heeft een kernwethouder. Deze heeft een extra focus op de betreffende kern. Het budget voor de 

kernwethouders is ingezet voor de Meerdoenertjes van het Buurtfonds. Dit is een goed werkende leefbaarheidssubsidie en loopt via 

Meervoormekaar met een jury die de aanvragen beoordeeld. Zo komt dit budget beschikbaar voor kleine initiatieven die de leefbaarheid in buurten 

vergroot.

burgemeester D

r

u

t

e

n

Op grote thema’s in zorg en welzijn, werk en inkomen, duurzaamheid en wonen werken we nog meer samen in de regio om echt samen stappen 

te zetten. Druten is lid van de Groene Metropool Regio Arnhem Nijmegen (GMR). Deze samenwerking van 18 gemeenten op met name ruimtelijk - 

economisch vlak heeft in de afgelopen 2 jaar sterk ingezet op regionale beleidsvorming. Zo geven we in 2024 in een gebiedsprogramma uitwerking 

aan de verstedelijkingsagenda, maken we een nieuw regionaal programma Werklocaties, een Regionale woonzorgvisie, De groene Mantel, herijking 

van de Regionale Energiestrategie 2024 en een nieuw regionaal Mobiliteitsplan. Door deze zaken in samenhang met onze buurgemeenten op te 

pakken bestaat er meer inzicht in de samenhang van ontwikkelingen die noodzakelijk zijn om de leefbaarheid op peil te houden en nut en noodzaak 

beter op elkaar af te stemmen. Bestuurlijk heeft Druten de lead binnen de GMR op de onderwerpen Economie en Landelijk gebied. Op 

(sub)regionaal niveau Rijk van Nijmegen spraken de colleges samen de wens uit om hechter samen te werken op omgaan met de 

verstedelijkingsdruk, werken aan profilering en arbeidsmarkt en het versterken van voorzieningen en de leefbaarheid binnen alle kernen. 

Momenteel maken we hiervoor een visie en samenwerkingsagenda die in 2025 gereed moet zijn. Verder heeft de gemeente Druten op het gebied 

van plattelandsontwikkeling met haar buurgemeenten bij de EU en provincie 1,7 miljoen euro binnengehaald voor het “LEADER-programma Rijk van 

Nijmegen Maas en Waal”. Dit programma is mede tot stand gekomen door de inbreng van inwoners en ondernemers uit deze regio. Hiermee 

kunnen de inwoners en ondernemers de komende 4 jaar (tot 2028) initiatieven ontwikkelen op het gebied van Plattelandseconomie, leefbaarheid, 

Biodiversiteit en duurzaamheid.
burgemeester D

r

u

t

e

n

We zetten in op een verdere professionalisering en uitvoeringskracht van de werkorganisatie. We zijn een aantrekkelijke werkgever, maar in de 

huidige krappe arbeidsmarkt moeten we ons extra inspannen om onze ambtelijke organisatie kwalitatief en kwantitatief op peil te houden. Deze 

thema's hebben een plek gekregen in het WDW integrale plan.

burgemeester D

r

u

t

e

n

We gaan aan de slag met een toekomstvisie. U hebt op 25 april 2024 de toekomstvisie Druten2040 vastgesteld. Met Druten2040 als strategisch 

kompas geven we een krachtige impuls voor het strategisch denken over de gemeente als geheel, haar kernen en wijken en over (haar positie in) de 

regio. Het is tevens een hulpmiddel voor de gemeentelijke organisatie, de politiek en de lokale gemeenschappen om met initiatieven te komen die 

toekomstbestendig  en breed gedragen zijn.

2 Veiligheid
burgemeester D

r

u

t

e

n

We vergroten de zichtbaarheid van wijkagenten. We organiseren dit door in te zetten op communicatie en activiteiten. Het bereiken van 

verschillende doelgroepen is hierbij het uitgangspunt. Onze agenten zijn bijvoorbeeld betrokken bij de landelijke actiedag tegen digitale criminaliteit 

en de Iftar maaltijd, geven voorlichting op scholen en delen acties en controles op social media. Wijkagenten participeren ook in diverse projecten 

zoals veilig buitengebied, opstart project bondgenoten en ondermijningscontroles. In het mobiele media lab vertellen de wijkagenten over actuele 

thema’s als cybercrime. Op het gemeentehuis van Druten wordt de politiepost uitgebreid waardoor deze een belangrijke thuisbasis wordt voor de 

agenten in de regio.

In het collegeprogramma ‘Samen duurzaam vooruit’ 2022-2026 staan de ambities, speerpunten en acties van dit College per thema benoemd. De ‘Lijst van 100’ 

geeft aan wat de status is van de uitvoering van de acties uit het collegeprogramma. Dit is echter niet het volledige aandachts- en werkveld van het College. Ze zet 

zich ook in om het bestaand beleid van voor 2022 uit te voeren en lopende projecten af te ronden. Denk hierbij aan de bouw van het nieuwe sportcomplex De 

Gelenberg. En om actuele onderwerpen op te pakken, zoals het vraagstuk over de opvang van vluchtelingen.
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Burgemeester/ 

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Het middelengebruik onder jongeren willen we terugdringen. Daarbij gaan we zowel preventief als repressief te werk en omarmen we nieuwe 

initiatieven. De veiligheidspartners erkennen dat middelengebruik onder jongeren een toenemend probleem is. Het is een landelijke ontwikkeling 

die ook steeds zichtbaarder wordt in Druten. Er is structureel overleg met stakeholders over overlast. Verder zijn er al diverse initiatieven vanuit 

jeugd opgestart (voorlichting aan ouders , bijeenkomsten op het Pax) en er komt een Jongeren Advies Centrum (JAC). Dit JAC draagt bij aan het 

welbevinden van jongeren. 

burgemeester D

r

u

t

e

n

We onderzoeken hoe we vandalisme tegen kunnen gaan. We zetten integraal in, samen met onze partners, in de aanpak van jeugdoverlast en 

–vandalisme. Denk hierbij aan: politie, boa’s, straatcoaches, jongerenwerkers en het Pax Christi College. Maandelijks monitoren we jeugdoverlast in 

het Jeugd- & Veiligheidsoverleg. We bekijken dan per geval welke maatregelen passend zijn. Als er sprake is van problematische jeugdgroepen, dan 

doorlopen we het 7-stappenmodel. Dit model structureert de aanpak van signaal tot evaluatie en helpt om beter grip te krijgen op jeugdoverlast. 

Hoewel we al volgens deze methode werken, verwachten we dat het bijbehorende convenant eind 2024 wordt ondertekend door de 

gezagsdriehoek. We zetten ook in op het realiseren van Jongeren Ontmoetings Plaatsen (JOP’s): we onderzoeken de behoeften van jongeren in de 

gemeente Druten om geschikte ontmoetingsplaatsen te realiseren. Naast het creëren van plekken waar jongeren elkaar kunnen ontmoeten, willen 

we ook de mogelijkheid bieden voor zinvolle tijdsbesteding, zoals sport en andere activiteiten. Dit kan niet alleen bijdragen aan de gezondheid en 

ontwikkeling van onze jeugd, maar ook als neveneffect de jeugdoverlast op specifieke hotspots verminderen. Zo proberen we zowel repressief als 

preventief te werk te gaan.
wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We gaan de veiligheid op rotondes vergroten, vooral met betrekking tot de voorrangsregels. Het onderzoek is afgerond en toont aan dat 

voorrang voor fietsers op de rotondes ingesteld kan worden. Daarvoor moeten de rotondes gedeeltelijk aangepast worden. En binnen de bebouwde 

kom van Druten allemaal tegelijk. Hierdoor gaan de voorrangsregels op de rotondes op hetzelfde moment van kracht. Dit vergroot de veiligheid. De 

aanpassingen op de rotondes Koekoek en Javaplein zijn afhankelijk van het definitief ontwerp van het HOV knooppunt aan de Scharenburg. Zodra 

dit beschikbaar is, vragen we de Gemeenteraad een besluit te nemen over de benodigde infrastructurele aanpassingen die nodig zijn om de 

voorrangsregels te wijzigen. Het voorstel wordt zo snel mogelijk, maar uiterlijk in het 1e kwartaal 2025 aangeboden.
burgemeester D

r

u

t

e

n

We zetten extra in op aanpak snelheidsovertreders. Dit is een gezamenlijke aanpak van gemeente, politie en OM om het naleefgedrag van 

weggebruikers te verhogen. Verkeersveiligheid in zijn algemeen is ook een speerpunt van de politie. Er is een projectgroep die gerichte acties en 

concrete plannen ontwikkelt om de verkeersveiligheid te vergroten. Dit doen zij vanuit het Integrale Veiligheidsplan waarin veilig verkeer een 

prominente plek heeft gekregen. De politie controleert tijdens iedere surveillance op verkeersveiligheid en voert op structurele basis specifieke 

controles uit in onze gemeente. Snelheid is hierbij altijd een van de speerpunten. Daarnaast organiseert de politie twee keer per jaar een 

themagerichte verkeerscontrole.
burgemeester/ 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Aanpak verboden afvaldumpingen. Er loopt een experiment met containertuintjes om preventief in te zetten op dit onderwerp om verdere 

afvaldumpingen op deze locaties te voorkomen. Dit experiment loopt sinds september 2023. De hoop was dat door het plaatsen van de tuintjes de 

bij-plaatsingen drastisch zouden verminderen. Dit beoogde effect lijkt niet gerealiseerd te worden. De afgelopen maanden is er meermaals sprake 

geweest van bij-plaatsingen. De komende periode blijven we dit monitoren zodat we de pilot van een volledig jaar kunnen afronden. Na de 

evaluatie van het experiment bepalen we de vervolgstappen. 

burgemeester D

r

u

t

e

n

VTH beleidskader en uitvoeringsprogramma. Om te voldoen aan onze wettelijke plicht en om goede keuzes en prioritering te maken schrijven we 

het VTH beleid. Er is ondertussen een beleidsadviseur aangenomen dit project heeft opgestart.

3 Verkeer, vervoer en bereikbaarheid
wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

In het buitengebied verharden we -waar nodig- de bermen. Dit is een contunue proces. Zo is bijvoorbeeld de Broerstraat opgeknapt. 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Een aantal verkeerssituaties wordt als onveilig ervaren. Vanaf 2023 is er een jaarlijks verkeersveiligheidsbudget beschikbaar voor het snel kunnen 

aanpakken van kleine verkeersonveilige situaties. Er zijn in 2023 diverse meldingen over verkeersveiligheid beoordeeld. Locaties die 

verkeersonveilige bleken zijn direct opgepakt met dit budget. Het budget is niet geheel opgemaakt. 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Voor de wijk Tichellande onderzoeken we een extra ontsluiting van de wijk. Plan Tichelande is eind 2022 opgeleverd. Het project en onzerzoek is 

afgerond en in het bezit van de gemeenteraad. 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Voor de wijk Tichellande onderzoeken we een veilig fietspad naar de Gelenberg. Plan Tichelande is eind 2022 opgeleverd. Inmiddels zijn de 

ontsluitingen geregeld, zie punt hierboven. Het onderzoek door een extern bureau naar de fietsroute Tichellande-Gelenberg is afgerond. Er zijn 4 

bestaande en 1 nieuwe fietsroute getoetst. Uit het onderzoek blijkt dat de bestaande fietsroute Tichellande-Klapstraat, Klapstraat en de 

Koningsstraat het beste scoort van de onderzochte routes. Daarom is het niet nodig een nieuwe fietsroute aan te leggen.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

In Deest is de rondweg gerealiseerd. We blijven het verkeer stimuleren van deze rondweg gebruik te maken. 
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wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We blijven aandringen bij de provincie op de aanpak van de N322. De doorstroming moet beter. Dit is doorlopend een aandachtspunt. In 

November 2023 is door het college een bestuurlijk overleg geïnitieerd met de gedeputeerde van de provincie. Hierin gaf provincie Gelderland aan 

op korte termijn actie te ondernemen om de verkeersveiligheid op de N322 te vergroten. De werkzaamheden hiervoor zijn op 31 augustus gestart. 

Ondanks dat dit een positieve ontwikkeling is blijft ook de aanpak van de fileproblematiek hoog op onze collegeagenda staan. Hiervoor volgt de 

provincie een apart proces voor besluitvorming.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We onderzoeken de inzet van lijnbusdiensten naar de Nijmeegse ziekenhuizen en het treinstation van Wijchen. Momenteel zijn rechtstreekse 

lijnen van en naar Druten mogelijk tot in de nabijheid van de Ziekenhuizen Radboud en CWZ te Nijmegen. Tevens is het met één overstap mogelijk 

tot bij de hoofdingangen van beide ziekenhuizen te komen. De provincie voert bezuinigingen op Openbaar Vervoer. Dat neemt niet weg dat we de 

lobby naar de directe lijndiensten onverminderd voortzetten. Door deze inzet zijn de bestaande verbindingen behouden en een eventuele 

versobering voorkomen.

4 Economie, werk en toerisme  
wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We werken de economische en toeristische visie verder uit. Na het vaststellen van deze visie in 2022 heeft u een prioritering aangebracht waarbij 

4 thema's verder uitgewerkt worden. We informeren u regelmatig via een informatienota over de voortgang van deze thema's.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We onderzoeken de noodzaak en mogelijke locatie voor een nieuw bedrijventerrein.  Hiervoor is in 2021 al een verkennend onderzoek gedaan op 

basis waarvan we nader onderzoek kunnen doen, dit in relatie met tot het ruimtelijk afwegingskader. Bij de nieuwe ontwikkelingen wordt gekeken 

of er ruimte voor nieuw industriegebied kan worden gemaakt.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Samen met de ondernemers gaan we het winkelcentrum nog aantrekkelijker maken. Het aantrekkelijk houden van het centrum is een onderdeel 

van de economische visie. Het budget dat hiervoor beschikbaar is volstaat. Het college heeft een prominente rol gespeeld in het aantrekken van een 

centrummanager. Er vindt periodiek overleg plaats met de centrummanager.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Startende ondernemers bieden we een steun in de rug.  Beschikbaar budget via vaststelling economische visie volstaat. Oprichting van Start-Up 

Druten (in samenwerking met Start-Up Nijmegen) is hiervan een voorbeeld.

wethouder 

Brink/ 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We onderzoeken de haalbaarheid van toeristenbelasting. De opbrengst willen we investeren in recreatie en toerisme. U heeft op 27 juni 2024 

besloten toeristenbelasting in te voeren per 1 januari 2025. Hiermee draagt de gebruiker van onze voorzieningen bij aan de kosten. Daarnaast 

verwachten we in de komende jaren opnieuw investeringen te doen voor toerisme en recreatie bij de uitwerking van de Economische en 

Toeristische visie en de in Druten2040 beschreven ambities als recreatieve gemeente (peiler 8). We investeren in de promotie van onze regio/streek 

en gemeente. We gaan voor de versterking van de dorpsmarketing en de verdere ontwikkeling, beheer en onderhoud van het wandel- en 

fietsroutenetwerk. Dit zijn investeringen waar onze ondernemers van verblijfsaccommodaties ook profijt van hebben. Hoewel de toeristenbelasting 

een algemeen dekkingsmiddel is, dragen de heffingen dus ook bij aan het bevorderen van een positief toeristisch verblijfsklimaat met 

overnachtingen.
wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We onderzoeken de uitbreiding van de camperplaatsen aan de Veerdam.  In de gesprekken met Stichting Veerdam geven zij aan dat uitbreiding 

geen prioriteit heeft. We blijven de behoefte naar uitbreiding monitoren.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We gaan de Steengoedroute en QR-routes beter promoten.  We laten promotiemateriaal ontwikkelen en maken.  En we zorgen voor een goede 

digitale vindbaarheid. We onderzoeken ook of bestaande routes (materiaal) een update behoeven; deze brengen we eerst op orde. Nieuwe 

inwoners bieden we de begeleide Steengoedroute aan. Dit is een project dat is ondergebbracht bij Stichting Kleigoed en Toeristisch Informatie Punt. 

Zij hebben een onderkomen gekregen in het Bondsgebouw.

wethouder De 

Wildt/ 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Human Capital Agenda. We hebben subsidie verworven van het Gelrepact voor de aanpak van krapteberoepen. Dit thema wordt regionaal 

opgepakt vanuit GMR. Met het Gelrepact werken we samen met de arbeidsmarktregio om de arbeidstekorten sneller en beter aan te pakken. We 

stimuleren 'Leven Lang Ontwikkelen' en proberen de instroom in krapteberoepen te vergroten.

5 Onderwijs
wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We blijven investeren in het technisch onderwijs. Met deze gemeentelijke bijdrage kan het TechLokaal kinderen en jongeren enthousiast maken 

voor de techniek door activiteiten onder schooltijd en naschoolse talentenontwikkeling aan te bieden. In deze bijdrage zit ook € 7.500 voor het 

organiseren van de succesvolle Techniekdag, waarbij leerlingen uit groep 7 en 8 bij technische bedrijven op bezoek gaan om nog kennis te maken 

met technische beroepen. We werken ook samen met Groeisaam en Pax Christi om het techniekonderwijs te promoten. Behalve de techniekdag, 

onderzoeken we de mogelijkheden als stages, techniekprijsvraag, promotiemateriaal. De wethouder is als adviseur aangesloten bij de Stichting 

Stimulering Techniekonderwijs Maas en Waal. Samen met deze stichting en het Werkbedrijf zoeken we naar mogelijkheden om meer inwoners 

enthousiast te maken voor werken in de techniek. Inmiddels is er al een techniekprijsvraag georganiseerd door de vrienden van Techniek. Veel 

scholen in Maas en Waal doen mee en is daarmee een groot succes.
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wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We stimuleren muziek- en cultuureducatie in het primair onderwijs. We vinden muziekeducatie belangrijk en willen dat elk kind dit ontvangt; 

daarom continueren we de ondersteuning aan het primair onderwijs  tbv de groepen 3 t/m 8 jaar.  We stimuleren cultuureducatie via Sjors creatief. 

We onderzoeken samen met West Maas en Waal de haalbaarheid van een cultuureducatie knooppunt in de Bogerd . We wachten op goedkeuring 

van de subsidieaanvraag bij de GMR.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Groeisaam, IVN, GGD en eventuele andere partners, ondersteunen we bij het aanbieden van praktijklessen, gericht op respect voor de natuur, 

gezonde voeding en zwerfafval. De gemeente Druten heeft met Groeisaam het schoolbestuur van het primair onderwijs een overeenkomst 

getekend om meer praktijklessen mogelijk te maken. Dit verrijkend onderwijsaanbod maakt het mogelijk dat basisscholen gastlessen van de 

genoemde organisaties kunnen laten uitvoeren. Hiermee kunnen de lokale instanties een vergoeding vragen. Binnenkort vindt er een bijeenkomst 

plaatst om de scholen en de aanbieders met elkaar in contact te brengen.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

De toekomst van basisschool ’t Geerke nemen we mee in het Integrale plan Puiflijk. In verband met de onzekerheid m.b.t. de haalbaarheid, de 

fasering en omvang van de woningbouwlocatie Van der Zandt, wordt de toekomstige ontwikkeling van ’t Geerke verder uitgewerkt in het 

geactualiseerd IHP (zie hieronder).

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Actualiseren Integraal Huisvestingsplan (IHP). Dit jaar starten we met de herijking van het IHP. Hierin beoordelen we van alle scholen de 

ruimtebehoefte versus de beschikbare ruimtecapaciteit. Daarin kijken we naar het gehele scholenaanbod (toepassen van de onderwijswetgeving) en 

de leerlingenprognoses van 2024 en verder. Op basis van deze nieuwe gegevens gecombineerd met de gebouwenscans maken we een gepaste 

tijdsindeling binnen het IHP. Middels het onlangs vastgestelde toelatingsbeleid probeert het schoolbestuur Groeisaam de leerlingen beter te 

spreiden over de diverse scholen. In 2024 geven we opdracht voor de actualisatie van het IHP en deze zal in 2025 aan de raad worden aangeboden.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

‘t Klosterhufke Deest. In december 2022 stemde u in met het nieuwbouwscenario als voorkeursvariant voor ‘t Klosterhufke in Deest. Ook besloot u een krediet op 

te nemen in de begroting van 4,7 miljoen euro. In een gezamenlijk proces van Groeisaam, KION en de gemeente Druten wordt een Programma van Eisen (PVE) 

opgesteld. Op basis hiervan inventariseert de Stuurgroep Klosterhufke de financiële gevolgen. Uit de eerste inventarisatie blijkt dat het PVE, de gestegen 

bouwkosten, zorgen voor een financiële uitdaging. Ook het meedoen van KION is zeer onzeker. In het derde kwartaal worden onder begeleiding van Hevo de 

gesprekken met Groeisaam en Kion hervat. Naar verwachting krijgt de raad in Q4 een voorstel voorgelegd. 

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

VMBO-college Pax Christi. In het IHP 2019 heeft Pax Christi aangegeven sneller te willen starten met nieuwbouw. Men heeft voorgesteld om bij 

instemming van de doordecentralisatie (DDC) de eerste drie jaar (de ontwikkelingskosten) voor te schieten. In januari 2024 heeft de gemeenteraad 

hiermee ingestemd. Op dit moment wordt er gewerkt aan een DDC-overeenkomst. Hierbij is de gemeenteraad betrokken middels een commissie en 

na voltooiing wordt de gehele raad gevraagd deze DDC vast te stellen. Ondertussen wordt een verkennend onderzoek gestart naar 'parkeren 

Klepperheide', waar extra parkeermogelijkheid voor de nieuwbouw van VMBO- nieuwbouw Pax Christi college onderdeel is.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Peuteropvang en voorschoolse educatie. Een dekkend netwerk voor peuteropvang en voorschoolse educatie binnen heterogene groepen. 

Inmiddels is in Horssen een kinderopvang gestart en is in De Gelenberg een BSO gevestigd.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Druten leest voor(t) 2022-2031. Samen met het onderwijs, de kinderopvang en bibliotheek werken we aan betere leesvaardigheid en meer 

leesplezier bij leerlingen in het basis- en voortgezet onderwijs. We stimuleren het voorlezen aan jonge kinderen als basis voor een goede 

leesopvoeding. De basisscholen hebben gezamenlijk geïnventariseerd wat per school nodig is en daarop een gezamenlijk plan gemaakt. Sinds dit 

schooljaar werken alle basisscholen met een leescoach van de bibliotheek aan het verbeteren van de leesinfrastructuur en het bevorderen van 

leesplezier. Druten leest voor(t) heeft duidelijk een beweging en bewustwording in gang gezet.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Versterken van basisvaardigheden bij volwassenen. Wie beschikt over voldoende basisvaardigheden zoals kunnen lezen, schrijven, rekenen en het 

kunnen werken met een computer, staat sterker en gezonder in het leven. Daarom willen we laaggeletterden bereiken en hun basisvaardigheden 

op het gebied van taal, rekenen en digitale vaardigheden verhogen. Dit doen we door camouflagecursussen te geven, samen met de bibliotheek 

ondersteuning en cursussen digitale vaardigheden te geven. Ook brengen we de problematiek zo veel mogelijk onder de aandacht van de 

maatschappelijke partners, via informatiebijeenkomsten. Ook proberen we de website en andere communicatie-uitingen van de gemeente zo 

toegankelijk en inclusief mogelijk te maken.

6 Sport, kunst, cultuur en recreatie
burgemeester D

r

u

t

e

n

We blijven belangrijke evenementen die bijdragen aan de leefbaarheid ondersteunen. Belangrijke jaarlijks terugkerende evenementen 

ondersteunen we (denk aan Letse Mert, Dag van Druten, Dickens Festijn en WinterVillage). Na feedback vanuit organisatoren van evenementen en 

de gemeenteraad hebben we het evenementenbeleid toegankelijker en eenvoudiger gemaakt. 

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We onderzoeken de toekomst van dorpshuis De Lier en zaal Mulders. Zaal Mulders is momenteel in gebruik door de Voedselbank. De toekomst is 

afhankelijk van keuzes die gemaakt worden over de toekomstige locatie van De Lier. Bij deze afweging worden de uitkomsten van de integrale 

aanpak Puiflijk meegenomen. De raad heeft geld beschikbaar gesteld om de levensduur van de Lier met 10 jaar te verlengen. De werkzaamheden 

vonden voorjaar 2024 plaats. Over de toekomst voor de Lier wordt voor 2026 een besluit genomen.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We maken een plan voor de verduurzaming van dorpshuis De Horst in Horssen, waar mogelijk voeren we dat uit. Het Dorpshuisbestuur heeft 

plannen klaar liggen en een krediet is intussen beschikbaar gesteld om de voorbereidingskosten te dekken. In totaal is 1 miljoen euro beschikbaar 

voor de verduurzaming van het dorpshuis. Het is de wens van het Dorpshuisbestuur en de aangesloten verenigingen om op termijn te renoveren. 

Hiermee houden we rekening bij de verduurzamingsinvesteringen.
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wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We maken uiterwaarden toegankelijker, vooral voor wandelaars en sportvissers. We laten onderzoeken welke wensen er zijn voor een betere 

toegankelijkheid. Hierbij houden we rekening met het karakter van dit gebied en de Natura 2000 bepalingen. De functies van dit gebied zijn 

waterveiligheid, verbetering van de natuur en extensieve recreatie. Doordat de gemeente Druten geen eigenaar is hebben we beperkte 

zeggenschap. Rijkswaterstaat is voor 1/3 deel eigenaar en Staatsbosbeheer  voor 2/3 deel en gaat over het beheer van vegetatie en recreatie. 

Gemeente Druten onderhoudt alleen de houten loopbrug. Over de wens van de gemeenteraad om paden en extra loopbruggen aan te leggen in het 

gebied, gaat de gemeente formeel in gesprek met de eigenaren. Staatsbosbeheer heeft reeds aangegeven dat vanwege het doel en karakter van dit 

natuurgebied er geen ruimte bestaat de aangedragen wensen te realiseren. Het overleg met Rijkswaterstaat wordt momenteel ingepland.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Er komt een extra oversteek van Deest naar recreatiegebied De Uivermeertjes. Deze oversteek realiseren we met de uitvoering van het project 

Deest-Zuid.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

In alle kernen plaatsen we meer bankjes. We plaatsen verschillende bankjes.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We zoeken naar ruimte voor een groot losloopgebied voor honden. In 2024 verkennen we de wensen en mogelijkheden.  Pas daarna kunnen 

kosten in de meerjarenraming worden opgevoerd. 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We planten 1000 nieuwe bomen, verdeeld over alle kernen.  Dit gaan we verspreid over de komende vier jaar uitvoeren. De locaties waar de 1.000 

bomen moeten worden geplant worden nog bepaald. Naast deze investering moet het structurele bomenonderhoudsbudget elk jaar o.a. op basis 

van het aantal aangeplante bomen worden verhoogd. (500 bomen planten op ntb locatie, 500 uitdelen aan inwoners). In 2023 zijn 342 bomen 

aangeschaft en bijna allemaal aangepland voor de openbare ruimte, ondermeer in Deest, Druten en Afferden. Daarnaast zijn er uitdeeldagen 

georganiseerd.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

De Oranjebuurt krijgt een facelift en samen met de woningcorporatie blijven we werken aan een fijne leefomgeving in Druten-Zuid. We 

onderzochten samen met Woonwaarts welke werkzaamheden er moeten gebeuren. Daarnaast zijn er bijvoorbeeld op basis van het 

Leefbaarheidsonderzoek (LBO) groene obstakels aangebracht om de veiligheid te vergroten. Het meerjaren onderhoudsplan (MJOP) Openbare 

Ruimte wordt eind 2024 gepresenteerd. Dit MJOP geeft uitvoering en prioritering aan het in het IBOR vastgelegde programma en de bijbehorende 

beschikbare budgetten. De facelift van de Oranjebuurt is hier onderdeel van.

wethouder De 

Wildt/ 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Met sportverenigingen bespreken we hun toekomstplannen. Wat betreft accomodaties zijn er verschillende bijeenkomsten met de 

voetbalverenigingen geweest waarin met name de privatiseringsovereenkomst en het onderhoud en de renovatie van de accommodaties is 

besproken. Daarnaast ontvingen we ook investeringsverzoeken van verschillende voetbalverenigingen. Via een afwegingskader sportverenigingen 

kunnen we toekomstige investeringsverzoeken toetsen. We starten met het afwegingskader voor voetbalverenigingen. Deze verwachten we dit 

najaar ter besluitvorming in de raad te brengen. Het kader voor andere buitensporten volgt daarna.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Met LTC Horssen bespreken we de plannen voor verduurzaming en toekomstbestendigheid. LTC Horssen is geprivatiseerd en de gemeente heeft 

geen zicht op het onderhoud en renovatie van deze velden. Het gesprek is gevoerd over de plannen die LTC Horssen heeft over de verduurzaming 

van de accomodatie. Zij hebben inmiddels een aanvraag voor de financiering ingediend. Een advies hierover is in voorbereiding.

wethouder De 

Wildt/ 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We werken samen met Stichting Kleigoed om onze rijke steenfabriek-historie breder bekend te maken. In 2023 is in het Bondsgebouw een 

Historisch Informatiepunt en een Toeristisch Informatiepunt  gerealiseerd. Hierover krijgen we positieve reacties van inwoners. De gemeente heeft 

incidenteel bijgedragen aan de opknap en inrichting en draagt voor 3 jaar bij aan de huur van het gebouw door de Stichting Kleigoed. Het is de wens 

om te komen tot een ruimere openstelling van het HIP en TIP.

wethouder De 

Wildt/ 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Toekomst van de Dorpshuizen en Wijkcentrum / Bogerd. Ontmoetingsplekken in de wijk en de kernen spelen een belangrijke rol op het gebied van 

leefbaarheid. In de toekomstvisie Druten 2040 is vastgesteld dat deze ontmoetingsplekken ook voor de toekomst van meerwaarde zijn. De 

Dorpshuizen, wijkcentrum De Doorkijk en de Bogerd kunnen hier een belangrijke rol in spelen. Daarom onderzoeken we hoe deze voorzieningen 

zich moeten ontwikkelen in de toekomst. Hierbij is het van belang dat deze exploitabel blijven. Ook wordt gekeken welke rol ze kunnen spelen bij 

uitvoeren van gemeentelijk beleid. Denk hierbij aan eenzaamheid, jeugd, ouderen, (ambulante)zorg.  DKK (Dorpshuizen Kleine Kernen) gaat dit 

samen met de besturen en de gemeente uitwerken. De gesprekken met de besturen zijn inmiddels gaande. Uiterlijk Q4 krijgt de raad een 

terugkoppeling van de voorlopige resultaten van de gesprekken
wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We werken aan een nieuw speelruimtebeleidsplan Druten. Alle speeltuinen worden jaarlijks onderhouden, dit geldt voor zowel ondergronden als 

speeltoestellen. Er is nog geen concrete planning voor renovatie van speeltuinen. Het speelruimteplan moet nog worden vastgesteld door de raad. 

We zijn het plan aan het afronden. In het plan is het beleid voor de komende jaren vastgesteld. Aan de hand van het speelruimteplan Druten 2024-

2033 maken we een planning welke speeltuinen op welke termijn gerenoveerd worden. Vanaf 2025 zijn via het IBOR financiële middelen 

beschikbaar voor vervanging van toestellen.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Brede Spuk gelden integraal gezondheidsbeleid en Gala. Gezond Leven Akkoord. We zijn aan de slag met het Gezond Leven Akkoord. Hierin staat 

het gezondheidsbeleid met de onderwerpen sporten, bewegen, cultuur, gezondheid en sociale basis. Het plan van aanpak is goedgekeurd en 

hiermee ook de subsidie voor de komende jaren veilig gesteld. We gaan samen met de maatschappelijke partners uitvoering geven aan ons plan. 

Daar zijn we inmiddels mee bezig. De gelden worden op allerlei deelprojecten ingezet, wanneer ze bijdragen aan de doelstellingen van het GALA. 

Inmiddels zijn subsidies beschikbaar voor verenigingen die een bijdrage leveren aan de thema's van het GALA.
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wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We starten een tweejarige pilot met het volwassenenfonds sport en cultuur. Inmiddels loopt de pilot ruim één jaar en het is een groot succes. 

Veel inwoners met een smalle beurs maken gebruik van het fonds. We blijven de pilot op de voet volgen en zullen tijdig met een evaluatie naar de 

raad komen.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We versterken de lokale culturele infrastructuur. We zijn in gesprek met De Bogerd om de lokale culturele infrastructuur te verbeteren. Hiertoe 

hebben we financiële middelen gealloceerd. Daarnaast hebben we een bijdrage gedaan aan Stichting Filmhuis De Bogerd ten behoeve van het 

Filmhuis 2.0 waarmee men kan investeren in professionele apparatuur. Samen met West Maas en Waal zijn we in gesprek met Goeisaam en De 

Bogerd om een lokaal educatie knooppunt in te richten. Hierdoor komen basisschoolleerlingen vroegtijdig in aanraking met kunst en cultuur. 

Hiervoor ligt een subsidieaanvraag ter beoordeling bij de GMR. 

wethouder Brink D

r

u

t

e

n

Monumenten vormen een belangrijk onderdeel van het cultuurhistorische erfgoed van de gemeente Druten. De gemeente Druten kent ruim 100 

gemeentelijke monumenten. We willen deze monumenten in een goede staat behouden en waar mogelijk uitbreiden.  Daarbij denken we aan 

onder andere de watersnoodwoningen en naoorlogs erfgoed. Op dit moment zijn we bezig met het tot stand brengen van een tweetal beschermde 

dorpsgezichten (Horssen en Afferden). De erfgoedverordening is inmiddels aangepast. En deze nieuwe erfgoedverordening geeft nu ook een 

handvat voor handhaving. Over de aanwijzing van deze beschermde dorpsgezichten heeft uw raad inmiddels een besluit genomen.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Kunstwerken. We brengen de kunstwerken in onze gemeente in kaart en onderhouden ze. We hebben "het Dromerig meisje" dat op markt staat 

opnieuw gerepareerd . Het kunstwerk “De reikende handen” dat zich aan sporthal De Heuvel bevond, wordt gerestaureerd en krijgt een plek aan de 

gevel van de Bogerd. Op de markt is er een treintje met wagonnetjes gerealiseerd, hetgeen refereert aan de kleiwinning voor de baksteenindustrie.

7 Welzijn, zorg en volksgezondheid
wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We stellen een inclusieagenda op. Met een werkgroep is in 2023 gestart met het uitwerken van de verschillende inclusiethema’s. Er is voor 

gekozen om dit thema voor thema op te pakken. In 2023 is men gestart met het thema “Thuis” in 2024 wordt gestart met het volgende thema 

'Werk en inkomen'. De rode draad is bewustwording. Daarnaast werven we ervaringsdeskundigen die ons gevraagd en ongevraagd kunnen 

adviseren over drempels (figuurlijk en letterlijk) die men tegenkomt bij deelname aan het leven in Druten.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We blijven seniorenverenigingen en ouderenactiviteiten ondersteunen. We continueren bestaand beleid, subsidies zijn opgenomen in de 

begroting. De wethouder neemt maandelijks deel aan het kringberaad senioren.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We zetten ons actief in om de eenzaamheid onder ouderen te bestrijden. We continueren huidig beleid. Concrete acties nemen we op in het 

nieuwe beleidsplan WMO, Jeugd en gezondheid 2025-2028.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

De huurbijdrage voor Dronio zetten we voort. We continueren huidig beleid. 

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Mantelzorgers ontvangen een (financiële) mantelzorgwaardering. We continueren bestaand beleid. Dekking mantelzorgwaardering is opgenomen 

in de begroting. Deze financiële waardering benoemen we als mogelijke besparing in de begroting (spoor 2).

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We volgen het landelijk beleid ‘eigen bijdrage huishoudelijke hulp’. Landelijk geldt het abonnementstarief voor gebruikers van een Wmo 

maatwerkvoorziening. Dit houdt in dat, ongeacht de hoogte van het inkomen, inwoners een vast bedrag per maand betalen voor de Wmo 

ondersteuning die ze ontvangen. We stellen zelf geen inkomensgrenzen. Mogelijk dat in de toekomst weer een inkomensafhankelijke WMO-

bijdrage wordt ingevoerd.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

100% AED-dekking in onze gemeente. 100% dekking is inmiddels gerealiseerd. Hierbij is ook het jaarlijks onderhoud van de geregistreerde AED’s 

meegenomen. Er wordt onderzocht in hoeverre andere AED’s bij verenigingen opgenomen kunnen worden in het onderhoudsschema. Dit zit in de 

afrondende fase. De gemeenteraad informeren we via een informatienota.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We blijven inwoners stimuleren om reanimatie- of EHBO-cursus te volgen. We continueren bestaand beleid. Er is een geactualiseerd plan 

opgesteld.
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wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We maken meer openbare ontmoetingsplaatsen en promoten ‘sponsor een bankje’. Er zijn verschillende bankjes geplaatst.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We onderzoeken de mogelijkheid voor een pumptrack. Het onderzoek naar de mogelijkheden voor het realiseren van een pumptrackbaan is van 

start gegaan. Twee locaties worden verder onderzocht. 

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Armoedebeleid. We gaan door met het beleid dat er nu is voor inkomensondersteuning en schuldhulpverlening. Voorbeelden hiervan zijn het 

Kindpakket, de Collectieve Aanvulende Zorgverzekering. Verder bieden we de regeling huishoudelijke apparaten aan. Ook sluit de gemeente twee 

jaar aan bij het Volwassenfaonds Sport en Cultuur. Hierbij bieden wij volwassenen de kans zich bij een sport- of culturele vereniging aan te sluiten. 

Inmiddels is zijn er 3 platformbijeenkomsten geldzorgen, armoede en schulden geweest. We stimuleren deelname en werving vrijwilligers voor 

Schuldhulpmaatje Druten. Met de deelname aan noodfondsvoorziening SUN (Stichting Urgente Noden) helpen we inwoners met een dringende 

financiële nood. Ook dragen we financieel bij aan de Voedselbank Druten en de Kledingbank in Nijmegen.
wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Dementie. We ontwikkelen een plan voor mensen met dementie waarin we wonen en zorg combineren. We nemen dit op in de lokale woon-

zorgvisie. De conceptversie van deze visie is beschikbaar en de definitieve versie wordt binnenkort afgerond.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Dagbesteding voor mensen met dementie. We onderzochten zinvolle dagactiviteiten voor thuiswonende mensen met dementie. Met dit 

onderzoek maakten we een plan van aanpak.  Deze voeren we in 2024 uit via een externe organisatie. Voor de dagbesteding van jong 

dementerenden heeft het college een bijdrage van € 10.000 gedaan aan het Odensehuis Animi Vivere in Beuningen. In onze gemeente is hier geen 

voorziening voor.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Hervormingsagenda Jeugd. De hervormingsagenda Jeugd wordt landelijk vastgesteld. In het Rijk van Nijmegen stelden we een regioprogramma 

Jeugd op. De eerste evaluatie hiervan vondt plaats en u bent daarover recent geinformeerd via een informatienota. Binnen het Rijk van Nijmegen 

voldoen we in grote lijnen aan de doelstellingen. Lokaal betekent het dat het Sociale team zich nog meer moet ontwikkelen als breed basisteam, 

naar voorbeeld van de buurtteams in Nijmegen.

burgemeester/ 

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Zorg & Veiligheid. Op basis van het regionaal plan stelden we een lokaal plan huiselijk geweld op. Met de maatschappelijke partners en het 

onderwijs werken we aan de uitvoering hiervan. De ambtelijke capaciteit voor de uitvoering is uitgebreid.

burgemeester D

r

u

t

e

n

Overlast jeugd en volwassenen voorkomen en verminderen. We werken samen met politie, onderwijs, jongerenwerk, regieteam, boa's, 

straatcoaches, Veilig Thuis en zorgpartijen. Met deze partners overleggen we over de aanpak om overlast door jeugdigen en volwassenen te 

voorkomen en verminderen.

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

Leefbaarheidssubsidies. We continueren we de leefbaarheidssubsidies Meerdoenertjes en het Buurtfonds en we hebben het budget verhoogd van 

11.000 naar 15.000 euro. De uitvoering hiervan is belegd bij MeerVoormekaar. We verlenen daarnaast ook structurele subsidies aan verenigingen 

die bijdragen aan de leefbaarheid in de gemeente Druten.

8 Duurzaamheid en milieu
wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We onderzoeken hoe we dorpshuizen en ander maatschappelijk vastgoed kunnen verduurzamen. We zijn gestart met de verduurzaming van 

verschillende vastgoedobjecten. Dorpshuis De Lier verbouwde om de levensduur met 10 jaar te verlengen. Dorpshuis De Horst is inmiddels gestart 

met de voorbereidingen op de verduurzaming. Ook hier wordt rekening gehouden met de mogelijke toekomstscenario’s. Bij punt 6.2, 6.3 en 6.12 

leest u hierover meer.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Via operatie (alternatief op) Steenbreek stimuleren we het vergroenen van tuinen en daken en zorgen we voor eigen wateropvang. We 

verkenden de wensen en mogelijkheden voor invulling van dit onderwerp. Hiervoor is een communicatieprogramma opgesteld. De eerste berichten 

om inwoners te stimuleren te vergroenen, zijn reeds gepubliceerd. 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We maken een visie op biodiversiteit. Naar aanleiding van de motie van Sociaal Maas en Waal is gewerkt aan een beleids- en uitvoeringsplan 

natuur & biodiversiteit. Uw raad stelde dit plan op 30 mei vast.
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wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We stellen een nota dierenwelzijn op. Met betrekking tot de wettelijke taken voor de verwijdering van dode dieren en de opvang van ontheemde 

huisdieren  Is beleid gemaakt en heeft dit geleid tot harmonisatie tussen Druten en Wijchen. Er is nog geen nota dierwelzijn opgesteld omdat tot nu 

toe de ambtelijke capaciteit ontbreekt.  Dit najaar maken we capaciteit vrij om het beleidsplan te schrijven en te bepalen hoeveel formatie we nodig 

hebben om het beleid uit te voeren. Dit doen we voor zowel de gemeente Druten als Wijchen om zo efficiënt mogelijk te werken.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We starten twee proeven: slimme afvalcontainers en containertuintjes tegen bijzetafval. We hebben in 2023 de proef met containertuintjes 

opgestart. Dit experiment loopt sinds september 2023. De hoop was dat door het plaatsen van de tuintjes de bij-plaatsingen drastisch zouden 

verminderen. Dit beoogde effect lijkt niet gerealiseerd te worden. De afgelopen maanden is er meermaals sprake geweest van bij-plaatsingen. De 

komende periode blijven we dit monitoren zodat we de pilot van een volledig jaar kunnen afronden. Na de evaluatie van het experiment bepalen 

we de vervolgstappen.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We stellen een hitteplan op. De gemeente Druten heeft een doorontwikkeld hitteplan (hitteprotocol). Deze is geschreven vanuit het werkveld 

welzijn en gezondheid. Vanwege de brede invulling zijn in het plan ook onderwerpen als klimaatadaptatie meegenomen. We blijven het hitteplan 

periodiek evalueren en, waar nodig, aanpassen.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Warmtenet. In het ‘Warmteplan Druten’ dat de gemeenteraad in 2023 heeft vastgesteld, staat een aantal actielijnen benoemd om te komen tot 

een aardgasvrij Druten. Daarin is opgenomen dat de gemeente de regie neemt om te onderzoeken of het haalbaar is om een warmtenet te 

ontwikkelen in Druten. Dit onderzoek is recent afgerond en tijdens de informatie-avond informeerden we u over de uitkomsten en de 

vervolgstappen. De eerstvolgende stap is het tekenen van een samenwerkingsovereenkomst (SOK) met de betrokken partners. 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Ernergiehubs en buurtbaterijen. Er is een lobby gestart richting Den Haag. Er vinden overleggen plaats, onder andere met bedrijven op Westerhout-

Zuid.
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9 Wonen en bouwen
wethouder Brink D

r

u

t

e

n

We zetten instrumenten in om betaalbare woningen betaalbaar te houden. De woonvisie is inmiddels door de raad vastgesteld. Hierin zijn onder 

andere instrumenten benoemd als zelfbewoningsplicht en antispeculatiebedingen. Verder hebben we ons verbonden aan de woondeal 2.0 met 

daarin specifieke eisen voor de woningbouwprogramma's. Dit wil onder meer zeggen dat ieder nieuwbouwplan voor tweederde deel betaalbaar 

moet zijn.

wethouder Brink D

r

u

t

e

n

We verhogen de starterslening. De verhoging heeft plaatsgevonden en is afgerond.

wethouder Brink D

r

u

t

e

n

We onderzoeken andere woonvormen zoals hofjes en het woningsplitsen. De woonvisie is in januari 2024 door de raad vastgesteld. Het 

toetsingskader kleinschalige woningbouwinitiatieven is hier inmiddels op aangepast. Hieronder valt het beter benutten van de woningvoorraad, 

waaronder woningslitsing. Hofjeswoningen vallen onder 'specifiek woonmilieu' en is opgenomen in het toetsingskader. We onderzoeken voortaan 

actiever hoe hofjeswoningen ingebed kunnen worden in nieuwe plannen en woningslitsing bij bestaande woningen. Zo is er bijvoorbeeld een 

actualisering van het puntensysteem in het afwegingskader woningbouw gerealiseerd waarmee deze 2 woonvormen gestimuleerd worden en er in 

voorkomend geval meer punten gescoord worden bij het creëren van deze woonvormen. In het voorlopige woningbouwprogramma van Deest-Zuid 

zijn drie hofjes ingepland.
wethouder Brink D

r

u

t

e

n

We onderzoeken mogelijkheden voor tijdelijke woningen voor jongeren, onder andere flexwoningen. Er is een project met flexwoningen in 

Horssen opgeleverd. Deze zijn onder andere voor starters waarbij woningcorporatie De Kernen betrokken is. Ook in de Beatrixstraat in Druten zijn 

door Woonwaarts flexwoningen geplaatst. 

wethouder Brink D

r

u

t

e

n

Een dorpsbouwmeester zorgt voor de borging van stedenbouwkundige kwaliteit. Er is een dorpsbouwmeester/ adviseur ruimtelijke kwaliteit. 

wethouder 

Brink/ 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

We stellen een visie over circulair bouwen op en zetten dit in waar de kansen zich voordoen. Inmiddels is de eerste stap gezet en een handreiking 

circulariteit opgesteld. Het onderwerp circulair bouwen is hier onderdeel van. Dit doen we in samenwerking met gemeente Wijchen. De visie 

circulair bouwen krijgt de komende periode verder vorm.

wethouder 

Brink/ 

wethouder De 

Wildt

D

r

u

t

e

n

We stellen een woon-zorgvisie op. Zowel lokaal als regionaal wordt er gewerkt aan een woon-zorgvisie. Regionaal zijn de uitgangspunten 

vastgesteld en wordt er gewerkt aan een voorstel m.b.t. fair share voor de opvang van doelgroepen. Lokaal is de woon-zorganalyse gereed. De 

conceptversie van deze visie is beschikbaar en de definitieve versie wordt binnenkort afgerond.

wethouder Brink D

r

u

t

e

n

We stimuleren een ontwikkeling van de locatie van Woezik. Gesprekken over behoud van dit gemeentelijke monument voeren we met regelmaat, 

maar hebben helaas nog niet het gewenste effect geleid. De gemeente heeft hier geen leidende maar een faciliterende rol.

wethouder Brink D

r

u

t

e

n

De mogelijke ontwikkeling van het terrein van van der Zandt is onderdeel van het op te stellen integrale plan Puiflijk. In het integrale plan Puiflijk 

heeft de ontwikkeling van dit terrein een prominente plaats. Het college heeft vooralsnog geen medewerking verleend aan een principeverzoek dat 

zij ontvingen. Daar is het nog te vroeg voor. Ten eerste moet uw gemeenteraad eerst een actuele ruimtelijke visie op wonen vaststellen. De 

beoogde woningbouwlocatie heeft nu een agrarische bestemming. Een herziening van het Omgevingsplan is nodig. Ten tweede geldt er een 

planstop voor grote projecten. Deze planstop is van kracht totdat de huidige Woondeal 2.0 is geactualiseerd. We verwachten deze begin 2025 vast 

te stellen.

10 Gemeentelijke lasten en financiën
wethouder Brink D

r

u

t

e

n

We verhogen de onroerendzaakbelasting in beginsel alleen met de jaarlijkse inflatiecorrectie. Hierbij wordt wel vastgehouden aan de 

stapsgewijze verhoging van het OZB-tarief naar een gemiddeld regionaal niveau. Bij de raming van de OZB-opbrengsten is zowel rekening gehouden 

met de inflatie als met een geleidelijke groei naar het regionaal gemiddelde in 2026. Per jaar bekijken we noodzaak van de OZB stijging. Uiteraard 

tegen de achtergrond van een gewenst positief financieel meerjarenperspectief.

wethouder Brink D

r

u

t

e

n

We bekijken of we de genomen duurzaamheidsmaatregelen aan woningen in de toekomst buiten de WOZ-waarde kunnen houden. Zowel 

uitvoeringstechnisch als juridisch zal bekeken worden wat de mogelijkheden hiervoor zijn (o.a. wat zijn de mogelijkheden om dit in in de 

verordeningen voor de onroerende zaakbelastingen te regelen).  Dit mede in overleg met Munitax en wellicht ook met de gemeenten in de regio. 

Zodra daar duidelijkheid over bestaat zullen de eventuele financiële gevolgen er van in kaart worden gebracht. 

11 Bijlage: uitwerking infrastructurele werken

Pagina 9 van 10



voortgang Collegeprogramma "Samen duurzaam vooruit" - Lijst van 100 - sept. 2024

Portefeuille G

e

Speerpunt Status

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Trailerhelling Deest. Het onderzoek is gestart. Andere locaties worden ook onderzocht als mogelijkheid. 

wethouder 

Brink/ 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Verbetering Markt. Betreft voet/fietsverbinding tussen Markt en Molenhoek. Aanleg afhankelijk mogelijkheid van grondaankoop. Dit wordt 

meegenomen in de ontwikkeling van Woezik. 

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Dorpsentree Deest. De plannen worden uitgewerkt. De Grotestraat wordt aangepakt. In verdere ontwikkelingen moeten we rekening houden met 

private grondeigenaren.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Aanpak de Rijdt (Horssen) (waaronder sfeerverlichting). De werkzaamheden zijn opgestart.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Aanpassing Kerkstraat / ‘t Geerke (Puiflijk). Onderzoeken mogelijkheden fietsstraat / auto te gast. Nader in te plannen wegens diverse andere 

disruptieve ontwikkelingen in Puiflijk.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Aanpak gedeelte Koningstraat (in het centrum van Afferden). Onderzoeken en in het kader van burgerparticipatie, samen met de inwoners van 

Afferden kijken naar mogelijkheden voor een veilige, groene en aantrekkelijke fietsstraat / auto te gast. Het onderzoek naar de mogelijke 

herinrichting van de Koningstraat voegen we samen met het onderzoek naar het doortrekken van het  trottoir Koningstraat-Van Heemstraweg en 

de oversteekplaats Afferden-Deest’. De projecten hebben een sterke samenhang. Met een gebundeld onderzoek en een inwonerparticipatieproces 

voor alle projecten in een keer, komt er ook een integraal advies over de mogelijkheden. Het onderzoek start in 2025.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Mogelijkheid onderzoeken van het doortrekken van het trottoir aan de Koningstraat tot aan de ‘Van Heemstraweg-oversteekplaats Afferden-

Deest’. Bij 11.13 leest u over het samenvoegen van verschillende projecten in Afferden.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Aantal oversteekplaatsen in de gemeente onder de loep te nemen en aan te passen (bijvoorbeeld oversteekplaatsen Van Heemstraweg met 

name in Deest en Afferden). Bij 11.13 leest u over het samenvoegen van verschillende projecten in Afferden.

wethouder 

Thoonen

D

r

u

t

e

n

Nader onderzoek verkeersontsluiting Raadhuisstraat tot Piet Verslootstraat. Dit is uitgewerkt en aanbesteed.
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